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Tisztelt Polgármester Asszony!

2021. november 9-én az Országgyűlés elfogadta a Lakástörvény módosítását, amely által 

lehetőség nyílt az évtizedes igazságtalanságok jóvátételére. Ennek értelmében a bérlők vételi 

jogot kaptak a lakásaik megvásárlásához. Erre csak azért volt szükség, mert Ön a 

kampányban tett ígéretével ellentétben, nem tett semmit, sőt az új lakásrendelet 

bemutatásakor 2020. november 5-én itt a városházán egyértelműen kijelentette, hogy nem 

vásárolhatják meg a bérlők a lakásaikat és még meg is emeli a bérleti díjakat. A jobboldali 

képviselő-testület 1/2023 számú rendeletével azt a munkát is elvégezte, amit Önnek kellett 

volna, így elővásárlási jogot biztosított a lakásbérlők számára, amivel kedvezőbb helyzetbe 

kerülhetnek, hiszen nem kell illetéket fizetniük, ahogy azt a 90-es lakás privatizációkor sem 

kellett. Sajnos Polgármester asszony még mindig igyekszik ezt a folyamatot akadályozni és 

gátolni.

Tisztelt Polgármester Asszony, jelenleg az országgyűlési törvénymódosítás és a kerület 

elfogadott új rendelete alapján a bérlők választhatnak, hogy a vételi joggal vagy az 

elővásárlási joggal kívánnak élni.

A kérdésem, hogy tájékoztatta-e az önkormányzat a bérlőket a rendelet szerinti vételi 

lehetőségről és ennek ügyintézési folyamatáról? Mikor várható az elkészült értékbecslések 

alapján a rendelet szerinti árak megállapítása és közlése? A Dísz tér 7. és a Táncsics Mihály 

3. számú házak esetében miért késik a társasház megalakítása?


